
Protokół 

Nr 8/19

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

VIII kadencji

z dnia 22 sierpnia 2019 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 15.30)

Na posiedzeniu obecnych było pięcioro członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy

obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu.

W tym  momencie  nieobecny  był  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta
Lucjan Szutkowski oraz radny Sławomir Wegner. 

Tematy obrad:

1. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie Pl. Powstańców Warszawy; 

2. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic

Zesłańców Sybiru i Rodła;

3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic:

Szybowników, Koszalińskiej i Kołobrzeskiej;

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac Prezydenta  Miasta  Piły  w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

5. Sprawy różne.

6. Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu;

7. Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu;

8. Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu;

9. Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu;

10.Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu;

11.Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu;
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12.Projekt  uchwały  w sprawie  zasięgnięcia  od Komendanta  Wojewódzkiego Policji

informacji o kandydatach na ławników;

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Wioletta  Stalęga powitała

wszystkich  radnych  przybyłych  na  posiedzenie  komisji  oraz  zaproszonych  gości,  po

stwierdzeniu quorum, otworzyła obrady komisji.

Ad 1 

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie Pl. Powstańców Warszawy omówiła Dyr. Miejskiej

Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna Maria Miler zapytała czy to jest jeden inwestor.       

 Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka wyjaśniła, iż

ten, który składał uwagi to jest jeden.             

2. Radna Zdzisława Karpińska  zapytała  czy instytucja,  która ma pozwolenie na

budowę jest wpasowana do istniejących tam zabudowań. 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej Iwona  Wojtecka

odpowiedziała w oparciu o załącznik graficzny, iż ta bryła jest dostosowana

wysokością do juz istniejących jest na tej samej wysokości.   

3.  Radna Maria Miler zapytała czy to będą deweloperskie budynki.  

 Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka wskazała, iż

tego nie wiemy to inwestor określi.   

4. Radna Wioletta Stalęga zapytała czy ta zmiana muzeum ma być jeszcze w tym

roku. 

 Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka wskazała, iż

z tego co wie to na razie obowiązuje rysunek istniejący.    

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc dodał, że dopiero został

złożony plan. 

5.  Radna  Maria  Miler dalej  zapytała  dlaczego tak  mała  powierzchnia  biologicznie

czynna będzie przy Muzeum im. Stanisława Staszica.

 Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka w oparciu o

załącznik graficzny wskazała, iż 25% to nie jest mała powierzchnia.

6. Radna  Maria Miler  dalej wskazała, iż w materiałach wskazana jest powierzchnia

zabudowy  do  40%,  wysokość  budynku  12  metrów,  dowolna  geometria  dachu

pytając jak to się ma do istniejącego tam domku Staszica.
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 Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka wyjaśniła, iż

wszystkie  warunki  dotyczące  rejestrowych  uzgadnia  konserwator

zabytków, ta wysokość 12 metrów to jest wysokość istniejąca. Dyrektor

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka dodała, iż napisaliśmy

takie rozwiązanie odnośnie dachu bowiem koncepcja, która była wcześniej

wykonana nie miała dla tego zadaszenia takiego dachu tylko daszki były

tam o różnej formie a tu nie  ma żadnego zagrożenia,  że forma będzie

odbiegała  od  tego  co  sobie  wyobrażamy.  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni

Urbanistycznej Iwona  Wojtecka dalej  dodała,  iż  po  pierwsze  jest  to

obiekt miasta, po drugie konserwator uzgadnia bo jest rejestrowy a forma

architektoniczna będzie pod kontrolą Pana Prezydenta. 

                                             

W związku z brakiem dalszych pytań Wiceprzewodnicząca Komisji  Budżetu i  Rozwoju

Miasta  Wioletta  Stalęga  zakończyła  dyskusję  przechodząc  do  kolejnego  punktu

porządku obrad. 

Ad 2

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Zesłańców Sybiru i

Rodła omówiła Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna  Maria Miler wyraziła  opinię wskazując, iż obawia się, że w mieście za

dużo budujemy bo to i dobrze tylko mieszkania deweloperskie są w takiej cenie,

że przeciętny Pilanin ich nie kupuje bo go na nie nie stać. Radna  Maria Miler

dodała, iż obawia się, że w którymś momencie nastąpi przesyt i może nastąpić

krach i będziemy musieli zmieniać plany. Radna Maria Miler zapytała dalej czy w

ogóle myślimy o budowie tanich mieszkań dla przeciętnego Pilanina.   

 Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka wskazała w

odpowiedzi na opinię, że jeżeli podaż będzie większa to rozwiąże sprawę to

jest  rynek  jak  będzie  więcej  mieszkań  to  tylko  z  korzyścią.  Dyrektor

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka dodała, że na razie

jest  olbrzymi  popyt  na  mieszkania  i  te  wnioski  wszystkie,  które

realizujemy  wszystko  jest  w  “blokach  startowych”  i  deweloperzy  je

realizują i mieszkania kupują. Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej

Iwona Wojtecka  dodała odnośnie mieszkań dla mniej zamożnej grupy,

że są mieszkania TBS a ostatnio były rozmowy z Panem Prezydentem na

temat programu “Mieszkanie Plus”.     
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2. Radna Wioletta Stalęga wskazała, że w uzasadnieniu tej uchwały czyta się, że

dotyczy  ona  przystąpienia  do  planu  zagospodarowania,  wymienione  są  trzy

uchwały,  które  mają  w  tytule  miejscowy  plan  zagospodarowania  pytając  czy

dobrze rozumie, że tego planu nie było czy go teraz zmieniamy czy całkiem nowy

tworzymy. 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej Iwona  Wojtecka

odpowiedziała,  że  ustawa  na  podstawie,  której  działamy  różni  się  od

ustawy,  która  ustalała  możliwość  robić  ustalenia  na  uchwale.  Dyrektor

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka wskazała dalej, że  w

tej  chwili  są  dwie  możliwości  czyli  plan  się  zastępuje  planem a  druga

możliwość, która dotyczy tego projektu uchwały to zmiana planu czyli cała

uchwała pozostaje w całości jeżeli zmieniamy jeden zapis to tylko w tym

zakresie się zmieni ta uchwała czyli zmieni się plan zagospodarowania.      

3. Radny Tomasz Słoboda zapytał czy na tych terenach, o których jest teraz mowa

też są przewidziane tereny na mieszkania z programu “Mieszkanie Plus” i TBS czy

to pozostaje dla deweloperów czy jeszcze nie wiemy. 

 Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka wskazała, iż

“Mieszkanie Plus” to program rządowy i jest dedykowany terenom Skarbu

Państwa w Pile  są dwa takie  tereny,  które  zostały  zgłoszone.  Dyrektor

Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej Iwona Wojtecka  dalej  wyjaśniła,  iż

jeden teren to zmiana studium dotyczy terenów przy PKP a drugi teren, o

którym dzisiaj jest mowa to też Skarbu Państwa użytkowanie Enei, rząd

wchodzi  w  taki  projekt  a  my proponujemy  zamianę  proponując  lepszą

lokalizację i lepsze wykorzystanie tego terenu.       

W związku z brakiem dalszych pytań Wiceprzewodnicząca Komisji  Budżetu i  Rozwoju

Miasta  Wioletta  Stalęga  zakończyła  dyskusję  przechodząc  do  kolejnego  punktu

porządku obrad. 

Ad 3

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic:

Szybowników,  Koszalińskiej  i  Kołobrzeskiej  omówiła  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni

Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Pytania do przedstawionych projektów uchwał.

Radni nie zadawali pytań.
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W związku  z  brakiem  pytań  Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

Wioletta  Stalęga  zakończyła  dyskusję  przechodząc  do  kolejnego  punktu  porządku

obrad. 

W  tym  miejscu  na  posiedzenie  komisji  przybył  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i

Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski. 

Ad 4                   

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Pytania do sprawozdania:

1. Radna Maria Miler zadała pytanie do pkt 45, 65, 82, 91, 92, 131, 132, 137, 151

oraz 169. 

2. Radny Tomasz Słoboda zapytał o pkt 184, 132, 104, 50, 51, 56.

3. Radna Zdzisława Karpińska zapytała o pkt 126.

4. Radna Wioletta Stalęga zapytała o pkt 2, 32, 62, 129, 128, 166, 167.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie do pkt 45 wyjaśnił, iż chodzi o 21 metrów.                  

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie do pkt 2 wskazał, iż zadania te są przewidziane do realizacji  w

tym  roku  w  jednym przypadku  mogą  być  problemy  związane  budową

sygnalizacji  świetlnej  na  przejściu  dla  pieszych  ze  względu  na  kwestie

formalne, które muszą być zrealizowane w tym pozwolenie na budowę i

być może nie uda się tego w tym roku zrobić.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  odpowiadając  na

pytanie  do  pkt  32  wskazał,  iż  tu  nie  chodzi  absolutnie  o  temat,  który

podnosiła radna Wioletta Stalęga dodając, iż w Urzędzie Marszałkowskim

są pieniądze na sport, z naszych klubów tylko jeden lub dwa się zgłosiły

przy czym kilka klubów dodatkowych złożyło takie wnioski, których do ręki

nie można było wziąć  ze względu na braki formalne. Zastępca Prezydenta

Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc dodał,  iż  to  spotkanie  miało  na  celu

zachęcenie  do  korzystania  z  funduszy  Urzędu  Marszałkowskiego  przez

kluby sportowe na rozwój sportu.

 W  odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  50  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof  Szewc  wyjaśnił,  iż  na  zgromadzeniu  wspólników  MZk   nie

zapadły  decyzje  personalne,  z  zakresem funkcjonowania  spółki  to  było

zwykłe zgromadzenie wspólników związane z rocznym podsumowaniem. 
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 W  odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  51  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc wyjaśnił, iż wyjątkowo w tym zgromadzeniu PRGOK nie

uczestniczył jeśli sobie przypomni tematykę to wróci do tego pytania. 

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  odpowiadając  na

pytanie do pkt 56 wskazał, iż Pilskie Muzeum Wojskowe posiada całą masę

sprzętu  wojskowego  począwszy  od  sprzętu  natury  logistycznej

skończywszy na transporterach, czołgach itd. Zastępca Prezydenta Miasta

Piły  Krzysztof Szewc  wskazał, iż jak wiadomo część tego sprzętu była

przez  pewien  czas  przechowywana  na  terenie  Gwdy,  ustaliliśmy  co  do

zasady, że Pilskie Muzeum Wojskowe będzie usytuowane na terenie byłego

lotniska  w  3  lub  4  hangarach  od  ulicy  Wałeckiej  tak  aby  było  to

zgromadzone  w jednym miejscu.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie do pkt 62 wyjaśnił, iż osoby z niepełnosprawnościami ruchowymi

będą w tej chwili tam miały swoja siedzibę, jeden lokal na dole już mają a

zrezygnował z tego Polski Związek Głuchych.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie  do  pkt  65  wyjaśnił,  iż  umorzenie  zaległego  podatku  dotyczy

Aquaparku. 

 W  odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  82  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof  Szewc  wyjaśnił,  iż to  jest  zarządzenie  wykonawcze  do

uchwały,  którą  radni  podjęli  na  sesji  28  maja  2019  roku,  dotyczące

wycofania mieszkań z drugiego programu “Mieszkanie na start” ponieważ

nie było chętnych. 

 W  odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  91  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc wskazał, iż umorzenie dotyczy Inwest Parku.

 odpowiadając  na  pytanie  do  pkt  92  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc wyjaśnił,  iż w skład zespołu wchodził  Przewodniczący

Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki, Prezydent Miasta piły

Piotr  Głowski,  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Beata  Dudzińska,

Skarbnik  Gminy  Piła Ewelina  Ślugajska,  Kierownik  Biura  Nadzoru

Właścicielskiego  Bogdan Kopeć,  XXX Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof  Szewc wskazał,  iż  chcielibyśmy  skorzystać  z  funduszy

norweskich  ale  również  w  Urzędzie  Marszałkowskim  na  w  jednym

programie na pozyskanie kwoty 40 mln złotych na działania o charakterze

innowacyjnym  zmieniającym  charakter  miasta  i  tutaj  jest  mowa  o

technologii wodorowej. Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc
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dodał, iż drugi program umożliwia pozyskanie środków ok. 10 mln euro na

przygotowanie tego typu projektów.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie do pkt 104 wyjaśnił, iż doszło do sytuacji gdy czsto około połowy

pieniędzy na zadania rządowe wykładała Gmina i te pieniądze nigdy nie

były zwrócone. Zastępca Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof Szewc dodał,

że kilka miast w Polsce z takimi wnioskami wystąpiło, wygrało. Zastępca

Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  dodał,  iż  biorąc  pod  uwagę

kwotę o jaką wnioskujemy to jest ok. 5 mln złotych wpisowe wynosi 100

tys złotych, pozew został złożony. 

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie  do  pkt  126  wyjaśnił,  iż  to  była  tylko  i  wyłącznie  rozmowa

natomiast  wskazać może, że ABC Apartamenty zadeklarowało w rejonie

swoich  budynków  zbudowanie  parkingu  za  swoje  pieniądze  z

udostępnieniem do ogólnego użytkowania ale my powinniśmy zrobić drogę

utwardzoną i zobaczymy jak to się zakończy.

 W odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  128  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc wyjaśnił, iż w najbliższy wtorek około godz. 10 odbędzie

się  pierwsze  spotkanie  dodając,  iż  to  zadanie  realizuje  Dolina  Noteci

natomiast co do szczegółów to oni będą w  stanie coś więcej powiedzieć.

 Odpowiedzi na pytanie do pkt 129 udzieliła  radna  Kama Frąckowska-

Pilarska,  która  była  obecna  na  otwarciu  hoteliku  dla  pszczół  murarek

opowiadając jak wyglądała cała inwestycja.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  dodał,  iż  powstanie

jeszcze  jeden  hotel  dla  pszczół  w  rejonie  Molino  obiekt  będzie

monitorowany. 

 W odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  131  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof  Szewc wyjaśnił,  iż  jest  to  kolejna  transza  z  pozyskaniem

środków zewnętrznych.                                                    

5. Przewodniczący Komisji  Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski  zabrał

głos w tym temacie wskazując, iż w niezbyt przyjaznych nam mediach pojawiły

się sugestie o nieprawidłowościach w przetargach na te autobusy u nas prosząc o

wyjaśnienia i rozwianie wątpliwości.    

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc odpowiedział, iż nic mu

nie  jest  wiadomo  o  jakichkolwiek  nieprawidłowościach  związanych  z

przetargami,  ten  przetarg,  który  przeprowadziliśmy  około  roku  temu

żadnych odwołań, żadnych protestów niczego nie było.   
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6. Radny Tomasz Słoboda zapytał czy  w tej chwili jakieś oferty od producentów

wpłynęły.      

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  wyjaśnił,  iż  nawet

gdyby wiedział to nie może udzielić takiej informacji. 

 W odniesieniu  do  pkt  137  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc wyjaśnił, iż uchwała w tym zakresie będzie na najbliższej sesji.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  odpowiadając  na

pytanie do pkt 151 wyjaśnił,  iż jest to zmiana planu i ogólnie chodzi o

teren  położony  w  rejonie  ulicy  Bydgoskiej  i  Roosevelta  chodzi  o  Cech

Rzemiosł  Różnych a dokładniej  o pawilony.  Zastępca Prezydenta Miasta

Piły  Krzysztof Szewc  dodał, że któryś z właścicieli  tamtejszych działek

zwrócił się o wydzielenie dodatkowej działki z działki 683/9.      

 W odniesieniu  do  pkt  166  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc  odpowiedział,  iż  wprowadza tutaj  małą  poprawkę ponieważ Pan

Prezydent zgodził się na rozłożenie na raty spłaty kwoty 22.908 złotych na

wniosek zainteresowanej  firmy,  która  prowadzi  działalność  gospodarczą

skupiającą  się  głównie  na  eksporcie.  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc dodał, iż Pan Prezydent zdecydował się na rozłożenie na

raty ze względu na zaległości w płatności, które mają kontrahenci.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  dalej  wskazał,  iż  w

drugim przypadku Pan Prezydent nie zgodził się na umorzenie ponieważ

wnioskodawca pracuje wyciągając dochód miesięczny w wysokości 8 tys

200 złotych, żona ponad 3 tys złotych, umorzenie jest niemożliwe. 

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof Szewc  na pytanie dotyczące

pkt 169 wyjaśnił, iż jest to kwota 200 tys złotych. 

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  odpowiadając  na

pytanie do pkt 184 wskazał, iż PZZ Wałcz działają jak wiadomo w naszej

specjalnej strefie ekonomicznej a od pewnego czasu zwracają się z chęcią

kupna  dodatkowej  działki  przy  budowie  laboratorium.  W  związku  z

powyższym Pan Prezydent zaproponował podział tej działki w taki sposób

aby ten budynek, który zamierzają postawić ma się na tej działce zmieścić.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie do pkt 60 wyjaśnił, iż Pan Prezydent udziela rocznie kilkadziesiąt

różnego rodzaju upoważnień do podejmowania decyzji w Jego imieniu o

przyznanie dodatku, odebranie dodatku, tu nie ma nic takiego co budziłoby

wątpliwości.

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc wyjaśnił w odpowiedzi

na pytanie do pkt 132, iż było kilka spotkań z PKP, obecnie jest bardzo
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przychylne  spojrzenie  PKP,  udało  się  uzgodnić  bez  żadnego  problemu

przejęcie  terenu  PKP  w  niewielkich  fragmentach  gdzie  wchodził  w

planowaną ścieżkę rowerową na Motylewo.  Zastępca Prezydenta  Miasta

Piły  Krzysztof  Szewc  wyjaśnił,  iż  udało  się  również  porozmawiać  na

temat  tego  czym  jest  zainteresowane  PKP  o  czym  mówiła  Dyrektor

Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona Wojtecka czyli  teren od alei

Poznańskiej z przeznaczeniem pod budownictwo mieszkaniowe, w cale nie

negują konieczności wybudowania przejścia od strony alei Poznańskiej na

dworzec.                     

W związku z brakiem dalszych pytań Wiceprzewodnicząca Komisji  Budżetu i  Rozwoju

Miasta  Wioletta  Stalęga zakończyła  dyskusję  przechodząc  do  kolejnego  punktu

porządku obrad.     

W tym miejscu obrady opuścił Zastępca Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof Szewc oraz

Sekretarz Gminy Piła Roman Szarzyński. 

Ad 9

Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski wskazał, iż część

z nas posiada w użytkowaniu tablety część otrzymała prawdopodobnie nowe, dochodzą

słuchy, że niektóre z nich nie działają tak jak powinny w związku z tym Biuro Rady dla

potrzeb Przewodniczącej Rady Miasta zbiera informacje jakie są uwagi do tych tabletów,

które  działają  bądź  nie  działają  tak  jak  trzeba.  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i

Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski zapytał czy ktoś z członków komisji zgłasza takie

uwagi.

Radni zgłaszali uwagi do sprzętu typu, bardzo wolno chodzą, szybko się rozładowują.

Dalsze  punkty  porządku  obrad  od  6  do  12  były  omawiane  przy  wyłączeniu

jawności. 

Ad 6

Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które

pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Przew.  Zespołu  do  wyb.  ławników  Kama

Frąckowska-Pilarska;

Ad 7
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Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które

pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Przew.  Zespołu  do  wyb.  ławników  Kama

Frąckowska-Pilarska;

Ad 8

Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które

pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Przew.  Zespołu  do  wyb.  ławników  Kama

Frąckowska-Pilarska;

Ad 9

Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które

pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Przew.  Zespołu  do  wyb.  ławników  Kama

Frąckowska-Pilarska;

Ad 10

Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które

pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Przew.  Zespołu  do  wyb.  ławników  Kama

Frąckowska-Pilarska;

Ad 11

Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które

pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Przew.  Zespołu  do  wyb.  ławników  Kama

Frąckowska-Pilarska;

Ad 12

Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji

o kandydatach na ławników - Przew. Zespołu do wyb. ławników  Kama Frąckowska-

Pilarska;

W wyniku wyczerpania tematów dyskusji,  Przewodniczący Komisji  Budżetu i

Rozwoju Miasta zamknął obrady komisji.
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Protokół sporządziła:         Protokół podpisał:

                         Przewodniczący Komisji

                  Budżetu i Rozwoju Miasta 

Katarzyna Miętkiewicz                                                       Lucjan Szutkowski

 

                                   Wiceprzewodnicząca Komisji 

                                                                                        Budżetu i Rozwoju Miasta

                                                                                          Wioletta Stalęga

  

Protokół nr 8/19 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1 Zdzisława Karpińska

2 Maria Miler

3 Tomasz Słoboda

4 Lucjan Szutkowski

5 Sławomir Wegner
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